
REFERAT, MØTE I ARENDAL KOMMUNALE FORELDREUTVALG 

Tid:  09.03.2022 

Sted: Rykene skole 

Til stede: Birkenlund skole, Eydehavn skole, Lunderød skole, Moltemyr skole, 

Myra skole, Roligheden skole, Rykene skole, Stinta skole, Stuenes skole 

Referent: Anders K Kjelstrup (Stinta skole) 

Neste møte: 06.04.2022 

 

1. Godkjenning av referat og møteinnkalling 

De fremmøtte godkjente både møteinnkalling og referatet fra forrige møte. 

 

2. Besøk av Geir Helge Lindgren og Odd Helge Widding fra Utdanningsforbundet 

Hovedtillitsvalgt og lokallagsleder fra Utdanningsforbundet kom på besøk for å 

dele sin oppfatning av hvordan det står til med skolene i kommunen. Besøket tok 

mesteparten av tiden vi hadde til rådighet, for de hadde mye på hjertet. 

Oppsummert formidlet de det følgende: 

 

- Utdanningsforbundet er svært interessert i å etablere et samarbeid med 
AKFU, med det formål å utgjøre en pressgruppe opp mot politikerne og 
beslutningstagerne i Arendal. 

 
- Utdanningsforbundet opplever at kommunens trange økonomi gir utslag i 

stramme budsjetter for skolene.  
 

- De stramme budsjettene fører blant annet til at det er ikke rom for at hvert 
enkelt barn, med sine individuelle behov – hverken blir sett eller fulgt opp 
på riktig måte. 
 



- Utdanningsforbundet ser også at mangel på ressurser fører til at barn med 
vedtak om spesialundervisning ikke får det antallet uketimer med 
spesialundervisning som PPT anbefaler (skolene er ikke lovpålagt å følge 
PPT sine anbefalinger).  
 

- Utdanningsforbundet mener at det trengs flere lærere i Arendal. Geir Helge 
påpeker at det er en bevist sammenheng mellom lærertetthet og elevenes 
mestring/resultater. God nok lærertetthet fører også til nedgang i behov 
forspesialundervisning. 
 

- Dette må ses i lys av statistikk som viser at mellom 5 – 8 % av elever i den 
norske skolen har behov for spesialundervisning, og at halvparten av 
spesialundervisningen gis av ukvalifisert personale – ifølge 
Utdanningsforbundet. 
 

- Arendal skårer lavt på de fleste levekårsindekser. Samtidig viser ingen 
statistikk at kommunen satser spesielt på skole. Sammenlignet med 
tilsvarende kommuner bruker Arendal minst penger per elev. I tillegg er det 
en stor andel elever i private skoler, noe som tapper Arendal for penger. 

 
- Geir Helge og Odd Helge er oppgitt over at det ikke er åpenhet over hva de 

stramme budsjettene fører til i praksis, og ønsker seg en debatt i det 
offentlige ordskiftet om dette. Her kan AKFU spille en nøkkelrolle, ved å 
komme med utspill, og legge press på de folkevalgte.  
 

- (Bystyret har vedtatt at to skoler i Arendal skal følge Dovremodellen (ved et 
elevtall over tolv vil det være to pedagoger i klasserommet – i de tre 
basisfagene. Det er ennå ikke bestemt hvilke skoler dette vil være. Geir 
Helge og Odd Helge er spent på gjennomføring og resultat.) 
 

- Geir og Odd Helge råder oss som foreldrerepresentanter å få med 
politikerne på møtene i Samarbeidsutvalget. «Ta opp saker, vær tydelige på 
hva utfordringene er, og hvordan dette har sammenheng med budsjettet.» 
«Viktig å få den politiske representanten med i dialog her.  Spør etter avvik, 
spør etter budsjett.» 
 



- Vi kan lese i tertialrapporten (som ligger åpent tilgjengelig) tallene for vår 
skole. Der skal det også stå noe om hvordan skolen har nådd målene for 
perioden. 

 

 

3. Hva er formålet med FAU, og hvordan praktiseres utvalgene på hver enkelt 

skole? (Kan vi gi hverandre tips her?)  

 

- På grunn av tidsnød utsettes saken til neste gang. 

 

 

4. Hvilke saker ønsker/bør vi jobbe med i AKFU (Arendal Kommunale 

Foreldreutvalg)? Debatt. 

 

- Råd fra gjestene våre: Lag mal /liste over hvilke saker som FAU-ene kan ta 

opp i Samarbeidsutvalg med politiker til stede. 

 

- Saken utsettes til neste møte. 

 

5. Annet 

 

- Innspill: Sett på møteagenda oppfølging av oppgaver som representanter 

har tatt ansvar for, slik som oppfølgingen av dysleksiplanen, 

rektorrapportering av avvik. 

 

- Innspill: Få ut referat i god tid før hvert møte. Møteinnkalling med agenda 

bør også sendes ut i god tid på forhånd. 

 

- Dersom en av akfu-representantene har kjennskap om dysleksi, ønsker 

bystyret å innkalle denne til et møte i oppvekstkomiteen. (Merknad: denne 

henvendelsen har blitt trukket tilbake) 

 



- Helene Tungland (Rykene skole) har innspill til agendaen neste gang. 

 

 

 

 


